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PROTOKOLL  

Medlemsmöte nr 2-2021               

 

Art: Medlemsmöte 

Plats: Klubbstugan, Deltat 

Närvarande:  9 medlemmar varav 1 st. från styrelsen 

  

  

§ 10 Mötets öppnande 

Ordförande för mötet, Anna Holter, öppnade mötet och hälsade de närvarande välkomna. 

 

§ 11     Val av justerare 

Peter Nyberg valdes att, jämte ordförande, justera mötets protokoll. 

 

§ 12 Fastställande av dagordning 

Dagordning föredrogs och fastställdes. 

 

§ 13 Föregående protokoll 

Inget föregående protokoll att gå igenom, hänskjuts till nästa medlemsmöte. 

 

§ 14 Rapporter 

Ekonomi:  

Ekonomin ser förvånansvärt bra ut trots pandemin och färre arrangemang än planerat.   

Avel & Hälsa:  

Utställning: 

Utställningen i september som kommer arrangeras utifrån Covid restriktioner men bl.a 

insläppstider för de tävlande. 

MH/MT/BPH: 

Otroligt högt tryck detta år, alla som anmäler sig får tyvärr inte plats.   

Prov & Tävling:  

Bruks och Lydnad: 

Lydnadstävling i september och bruksprov i oktober har börjat planeras.  

Rallylydnad: 

Inget att rapportera. 

Specialsök/Nosework: 

Inget att rapportera. 

Draghund: 

Inget att rapportera.  

Hundägarutbildning: 

Kurserna rullar på med stort intresse, alla planerade kurser blir fullbokade.  
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Samhällsnytta:  

Inget att rapportera.  

Organisation:  

Kök: 

Lugn period under sommaren men det säljs lite fika under veckorna. Köket har även bistått 

med fika och lunch då det varit MH, MT och BPH. 

Stuga/Mark: 

Inget att rapportera.   

Web: 

Inget att rapportera. 

Styrelsen: 

Som ifjol har det hittills varit ett lugnt år pga. pandemirestriktioner. Det sedan länge 

inbokade Collie SM kunde i alla fall arrangeras sista helgen i juli som planerat, rallylydnads-

tävling, appell spår, lydnadstävling alla klasser, sök och spår – lägre till elitklass och 

utställning klämdes in under helgen. SCK arrangerade själva utställningen men övriga 

tävlingar arrangerades av klubben, TACK alla medlemmar som hjälpte till denna helg, allt 

från spårläggare, sekris, baka bullar till er som stod i serveringen.  

Som det ser ut kommer restriktionerna fortsätta vara ”upplättade” så vår förhoppning är att 

vi ska kunna arrangera bokade Bruks- och Lydnadstävlingar under hösten.  

Kurser och mentalverksamhet har körts som vanligt hela året, självklart Covid-anpassade.  

Avloppet har blivit en lång följetong men målsättningen är att det arbetet kommer i gång 

inom kort. I efterhand har vi fått besked om att det saknas ännu ett dokument till 

kommunen och därav förseningen.  

Vecka 37 då Studiefrämjandet har sin årliga ”Hundens Vecka” kommer vi ha flera olika 

aktiviteter under veckan, har du förslag på något vi ska erbjuda då, hör av dig till någon i 

styrelsen, du kanske själv kan vara ansvarig för en aktivitet?   

 

§ 15 Övriga frågor 

Inga övriga frågor. 

 

§ 16 Nästa medlemsmöte 

Om vi kan träffas fysiskt är det planerat till den 4/12 då det blir julgröt och skinkmacka 

efter mötet. 

 

§ 17 Mötets avslutande 

Anna Holter tackade för medlemmarnas närvaro och avslutade medlemsmötet. Efter mötet 

bjöds det på surströmming med tillbehör och det spreds en härlig arom i klubbstugan. 

 

 

 

Vid pennan/mötesordförande: Justeras: 

 

 

____________________________________ ____________________________________ 

Anna Holter Peter Nyberg 
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